
 

C:\Users\kihu\OneDrive - Kalundborg kommune\Hjemmeside (skal på AULA)\skolen\Skolebestyrelsen\Referater 18\Referat 

2018.04.30.doc 1/ 2 

                                 Kalundborg den 30.04.18 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 30. april  
kl. 19.00 til 21.30 

 
 

 
2018- 18    Valg af ordstyrer. 
 Jette Jakobsen 
 
Præsentationsrunde: 
JJ, MHL, Peter Holm (Frederik), Kristina (Kasper), Vagn, Malene , 
Julia (Marie B1), Gitte (Victoria S1), Charlotte (Marcus M2), Karina 
(Elida M2), Thomas (Line Marie U1), Jack (Justin B1), Lisa (Katrine 
B3) 
 
2018- 19    Elev og personalesager.  

Forflyttelsesproceduren er slut. For en måned siden skulle 
vi forflytte tre. Siden er der omstændigheder, der har gjort, 
at vi kun skal forflytte én, dette er effektueret. 
Vi ansatte i torsdags en ny teknisk serviceleder han starter 
d. 1-6. 

 
Malene orienterede om elevsituationen. Vi forventer at der 
starter 7 elever i B1. Vi har næsten alle visitationspapirer 
på plads. Derudover er der 2 elever som bliver på skolen i 
henholdsvis deres 1. og 2. STU år. 

 
2018- 20    Status på planlægning af kommende skoleår  

Malene orienterede om proceduren omkring 
klassedannelse og fagfordeling. 
Vagn uddybede med forklaring om ressourcetildeling. 
8. maj åbenbares det for personalet, hvor de skal være i 
kommende skoleår. De elever der skifter klasse kontaktes 
af afdelingsleder.  På det sidste bestyrelsesmøde i maj 
orienteres bestyrelsen om klassesammensætning i 
kommende skoleår. 
 

 
2018- 21   Skolebestyrelsesvalget 
 Der er 10 interesserede forældre, vi har besluttet at afholde 

kampvalg. Valgmateriale lægges på forældre intra, 
sammen med valglister. Der er valg d. 24. maj. 

 Konstituering på det første møde i august. 
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2018- 22    Hvis konflikten kommer….. 
 Det gør den ikke :) 
 
2018- 23    Meddelelser:  

A.  Formanden  
  

B.  Skoleledelsen: 
Vagn inviterer ud at spise til kommende best. Møde d. 30. 
maj - her evaluerer vi mange års samarbejde og viser 
reslutatet af planlægningen af skoleået 2018-19 
 

 C.  Medarbejderne  
  
                      D.  Andre  

Peter fortæller, at han er glad for, at han blev tvunget ind 
for 8 år siden. Han har været glad for, at være med til at 
påvirke og træffe  beslutnninger i bestyrelsen.  
Peter orienterer om "Sigrid Undsets Venner" som nu er 
nedlagt. Peter overfører foreningens midler kr. 2010,50 til 
skolen. 
Måske er der kræfter i den nye bestyrelse, som kan puste 
liv i foreningen igen. 
 
Peter fortæller lidt fra bruger undersøgelsen. Generelt er 
der stor tilfredshed med skolen.  
   

 
 

2018- 24   Punkter til næste møde. 
1. Evaluering / opsamling på bestyrelsens arbejde 

gennem de sidste 8 år. 
2. Præsentation af klasserne i kommende skoleår. 

 
2018- 25   Evt. 

Behov for at foældre til elever med særlig behov har brug 

for at mødes for at tale om fælles glæder, sorger og 

udfordringer. 

 

Peter takker personalet for, at møde op til konfirmation på 

en fridag. 

Kristina nævner også at skolen arrangere blå mandag som 

et stort plus. 

 

Referant: Malene 


